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Protokoll från styrelsemöte 
 

Tid:  2017-01-11 

Plats:  Skogstibble sockenstuga 

Närvarande: Lars Gräns 
Ronny Sandberg 
Magnus Kaisäter 
Erik Jennische 
Karl-Göran Lindgren 
Thomas Lindahl 
Johan Steineck 
 
 
 
                     

Erik hälsade alla välkomna och förklarade styrelsemötet öppnat. 
     

§ 1 Till justeringsmän valdes Ronny Sandberg och Magnus Kaisäter. 
 
§ 2 Information 

:1) Samrådsmöte Ö-ÄFO 

Mötet hölls den 29/11-16.  

Erik informerade om bildandet av ÄFO (år 2012). 

Resultatet av den pågående älgjakten redovisades per område. Vi tog 

upp den låga kalvavskjutningen. Bälinge ÄSO hade samma uppfattning. 

Under år 2017 kommer spillningsinventering och ÄBIN att genomföras. 

Vi efterlyser att man på dessa möten fokuserar på att ta fram riktlinjer för 

förvaltning av älgstammen. Nästa möte blir den 21/2 kl. 1900. 

:2) Nya naturreservat 

Enligt LS kommer naturreservaten Anddalsglupn och Stora Branden att 

bildas. Dessa finns på fastigheten Kölva 1:3. Karl-Göran hade redan fått 

information om detta och tecknat avtal med LS. 

§ 3 Översyn an ÄFO 

En översyn av ÄFO:n i länet pågår. LS har inte fattat några beslut ännu. 

Vi har fått tagit del av en förhandsinformation. Från och med jaktåret 

2018/2019 kommer de nya gränserna att börja gälla. LS kommer inte då 

att tillåta att ett ÄSO har mark inom fler än ett ÄFO. Detta innebär att 

NHÄ/K kommer då att upphöra. Nedan punktas olika alternativ för 

NHÄ/K. 

* Bilda 2 ÄSO (med en eller två styrelser) 

* Bilda 2 Licensområden (med en eller två styrelser) 

* Gå samman med angränsande ÄFO. 
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Fort. § 3 Styrelsen diskuterade de olika alternativen. Det visade sig att det finns 

många frågetecken som måste rätas ut. Det kommer krävas ett stort 

arbete att få nya organisationer på plats. På årsmötet ska detta ärende 

föredras. 

Beträffande licensområden har Lars fått följande information av LS: 

* Vi kan bilda 2 licensområden med en eller två styrelser 

* LS ges oss tilldelning av älg, som vi sedan kan fördela inom jaktlagen 

* Det krävs inga skötselplaner 

* Överskjutning kostar 7000:-/ vuxen och 3000:-/kalv 

* Jaktlag som har mark i två licensområden kan fortfarande vara intakt 

och rapportera i två licensområden 

§ 4 Avstämning av älgjakten 

Det har skjutits 17 tjurar, 10 kor/kvigor och 16 kalvar. Det motsvarar 86 

% av ÄSP. Det återstår att skjuta 9 kalvar. Två stycken överskjutningar 

har gjorts. Övrig dödlighet redovisar två tjurar. 

§ 5 Avstämning kronhjortsjakten 

Det har skjutits 3 hjortar, 7 hindar och 3 kalvar. Det motsvarar 72 % av 

ÄSP. Det återstår att skjuta 5 kalvar. 

 Inga kronhjortar har rapporterats in under övrig dödlighet. 

§ 6 Tilldelningsprinciper för älg 

På grund av organisatoriska förändringen 2018/2019 har detta ärende 

inte samma dignitet längre. De olika alternativen diskuterades. Efter 

modifiering av förslag A fastställdes det alternativet. 

§ 7 Möte med jaktledarna i grp. A och B 

Mötet är bokar till den 18/1 med start kl. 1900. Agendan ser ut som följer: 

1. Kommande ändringar av ÄFO:n. 

2. Treårigt utfall av tilldelningsprinciperna 

3. Översyn av tilldelningsprinciperna 

4. Avskjutningsrekommendationer 

5. Övriga frågor 

§ 8 Skyddsjakt 

Arbetsgruppens resultat hade skickats ut till styrelsen. Resultatet 

redovisades och godkändes i sin helhet. Materialet modifieras från ett 

projektresultat till ett styrelseresultat. På årsmötet informeras att 

materialet finns på hemsidan. 

§ 9 Ekonomi 

Betalning för överskjutningar finns på kontot. En 3:e del av fällavgifterna 

är betalda. 
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§ 10 Spillningsinventering Fjärdhundra ÄFO 

Index för hela området blev 8,5 och intervallet 6,8 – 10,2. Detta var 3:e 

inventeringen. Från första mätningen år 2012 har indexet sjunkit för varje 

mätning. 

§ 11 Årsmöte 

”Översyn av ÄFO” och ”Skyddsjakt” blir två nya punkter på agendan. 

§ 12 Övriga frågor 

För att öka avskjutningen på kalv diskuterades Skellefteå-modellen som 

innebär att lag skjuter var annan vuxen och var annan kalv. Alternativ till 

denna modell diskuterades att jaktlagen ska skjuta en kalv före sista 

vuxna eller innan vuxen får skjutas. Inga beslut togs. Ärendet tas upp på 

jaktledarmötet. 

 

 Nästa möte är planerat att hållas den 13/2 med start kl. 1900. På 

agendan finns bl. a. upprättande av ny kronhjortskötselplan. Lars bokar 

lokal. 

 

Erik förklarade styrelsemötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet Justeras: 

 

 

 

Lars Gräns  Ronny Sandberg  Magnus Kaisäter 
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